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Møtereferat FAU-møte nr 2 04. november 2024 

Tilstede:  

Trinn Representant Tislede (x) 

1. trinn Robert Birkeland X 

1. trinn Guro Husdal  X 

2. trinn  Sunniva Songstad X 

2. trinn Cecilie Nævdal X 

3. trinn Ragnhild Wiig Hauge X 

3. trinn Amalie Rivenes  

4. trinn Othilie Valestrand X 

4. trinn Åsmund  

5. trinn Jannicke Espevik X 

5. trinn Anita Enaasen  

6. trinn Jørge Bernes X 

6. trinn Camilla Valland X 

7. trinn Runar W. Hjønnevåg X 

7. trinn KrisƟne Sivertsen X 

 
 
Rektor Torunn Skurtveit var også Ɵl stede på første del av møtet.  
 



 FAU Ytre Arna Skule 24/25 
 

Referat 
 
Sak  Beskrivelse 
 

1 Skolen ved rektor:  
 
- Klasselesekurs 

o Leser hver dag eƩer metodikken 
  

- Desember.  
o Fellesskap og gode tradisjoner. 
o AkƟviteter alle kan delta på.  

 
- English Day 

o Blir prosjekt på engelskundervisning i desember. 
 

- FriminuƩ 
o Skolen har kjøpt inn en del nye leker.  
o Elevråd drar i gang TL igjen for mellomtrinnet. 

 
- Nye forskriŌer 

o Elevpermisjon:  
Kontaktlærer kan gi innƟl tre dager fri.  
Maks 10 dager fri i året.  

o Skoleregler og skoledemokraƟ.  
Ordensregler endres Ɵl skoleregler. 
Skolen har ikke gjort endringer i YAs regler.  
Regler om elevråd endres noe, men YA er allerede innenfor de nye reglene.  
 

- Snart Ɵd for SU (samarbeidsutvalg) møte.  
o Hvem deltar? 

 
- Forslag om trafikksikkerhetsdag. 

o Det er kommet inn forslag fra en mor om å arrangere trafikksikkerhetsdag på 
skolen. 

o Robert har vært i kontakt med NFL /Jan Ove Halsøy) om de kan gjøre noe. 
Kanskje 1. og 2. klasse. Kanskje eldre og, men må begynne en plass. Kanskje 
Rivenes kan være med? Torunn kontakter Jan Ove eƩer at Robert har sendt 
kontakƟnfo.   

 
 
  

2 Valg av leder 
- Det blir loddtrekning på neste møte dersom ingen melder seg før det.  

Nestleder, Kasserer og Sekretær fritas fra trekningen, alle andre er i poƩen. 
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3 Status skolerehabilitering  
- Kommunens budsjeƪorslag er diskutert.  

o Starte på nyƩ?  
 Har de ikke brukt mye penger?  
 Driver de bare på og trenerer?  
 Mye av prosjekteringen som er gjort kan brukes videre selv om det blir 

lyst ut på nyƩ. 
o Skolen har mye mer svømmeundervisning enn andre skoler. 
o Hva nå?  
o Vi må snakke med poliƟkere: 19. november: møte i Utvalg for barnehage, skole 

og idreƩ. Vi må sƟlle for å fremlegge vår sak.  
o 17. desember blir budsjeƩ vedtaƩ  
o Spørsmål/argumenter Ɵl de vi skal ta kontakt med 

 Fokusere på alt som er gjort og hvor bra vi er kommet på vei.  
 Ikke sutre  
 Områdesatsing. Er det helt sluƩ på å løŌe Ytre Arna?  
 Levekår?  
 Andre kuƩ rammer oss. Det er for eksempel łernet 

morsmålsundervisning Ɵl 50-60 elever som trenger det.  
 Haugland ble lagt ned fordi det skulle bli så bra på YA, nå kuƩer 

kommunen det og.  
 Drukningsulykker i bygden.  
 AsylmoƩak på Breistein bruker bassenget  
 Første skole som FutureBuilt. Hvor er ambisjoner om bærekraŌ bliƩ av? 

Helseverngodkjenning? Hva skjer der.  
 Svømmeopplæring, spesielt for barn som ikke har foreldre som kan lære 

dem det.  
 Arna svømmeklubb, svømmeopplæring. Færre kurs med færre 

bassenger. 
o Saniteten  
o Robert og Jørgen tar lead BT, BA, NRK.  
o Noen må kontakte BT, BA og NRK, legge frem argumentene og prøve å få dem 

hit. Ragnhild har meldt seg. Få med noen barn Argumentene over  
o Vi jobbet knallhardt for 10 år siden, og vant frem. 

 
4 Juleforberedelser som angår FAU  

- Tips Ɵl klassekontakter: Om de vil gjøre noe, gjør det Ɵl barna og ikke lærerne. 
- Julegaver Ɵl lærerne: Unødvendig med gaver Ɵl lærerne. FAU lager kurv Ɵl lærerrommet. 

 
 
Tidspunkt for neste møte: Mandag 2. desember kl. 18.00 


